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Den 28 november var alla medlemmar 

inbjudna till repskap – årsmöte. 

Det skulle väljas nytt valutskott, och ny 

avdelningsstyrelse – detta efter ett år med 

interimsstyrelse. 

 

Kvällen inleddes med mat på CRC, 

därefter följde kaffe/te och kaka vid 

möteslokalen. 

 

Detta följdes sedan av möte, där diverse 

frågor avhandlades. 

 

Kvällen avslutades med att alla som var 

där fick en liten burk med överraskningar 

att ta med sig hem. 

 

Den nya styrelsen börjar verka den 1 

januari 2018. 

Monika Göl – avdelningsordförande 

Monika Bunge Svensson – sekreterare 

Marie Holmgren – kassör 

Mari Sivernäs – ledamot 

Fanny Born – ledamot 

Richard Jerneborg – ledamot 

Oliver Wide-Swensson – ledamot 

Ingalill Löfquist – ledamot 

Rosmarie Holm - ledamot 



Monika Göl, avdelningsordförande 

Det är mörkt nu! Så glad över alla ljus som sätts 
upp i december. Men så här i juletid är det ofta 
samma frågor som kommer till oss 
förtroendevalda. Den där om att gå in och arbeta 
helgdagarna och vilken ersättning man kan få. 
Jobbar man helgfri måndag till fredag, 40 timmar i 
veckan - så är man ledig helgdagarna. Går man in 
och arbetar på dessa dagar är det inte på flextid 
som man går in. Det är övertid/mertid och ska 
ersättas enligt vårt kollektivavtal. Även om din chef 
ställer frågan om man frivilligt kan tänka sig att gå 
in, så ställ en motfråga så du kan försäkra dig om 
att ersättningen är enligt övertid/mertidsreglerna. 
Ställ inte upp att jobba på andra villkor än vårt 
avtal! 

Vi har i december haft avstämning av löneöversyn 2017 samt påbörjat 
överläggningen för 2018. Jag vill först rikta ett stort tack till alla er som hjälper till i 
detta arbete genom att besvara den enkät som vi skickar ut. Den är oerhört 
värdefull för detta arbete. Genom den kan vi påvisa för arbetsgivaren att det finns 
en hel del att arbeta vidare med. Det är alldeles för många som inte vet om/förstår 
lönekriterierna och på vilket sätt vi kan påverka lönen. Det är alldeles för många 
som inte får en motivering till sin nya lön och alldeles för många som fått besked 
”det fi s i te er pe gar”.  
Inför 2018 har vi även detta år yrkat på möjligheten till ett kollektivavtal som gör det 
möjligt att växla in semesterdagstillägget mot fler semesterdagar. Men tyvärr har vi 
hittills mötts av samma nekande svar. Men vi släpper inte denna fråga. Det är nu 
flera landsting som erbjuder denna möjlighet för Visions medlemmar och vi tycker 
inte att Region Skåne ska vara sämre!  
Vi har även föreslagit ett arbete kring individens möjlighet att påverka sin arbetstid 
och en möjlighet till avtal som säkrar upp generationsväxling genom att erbjuda 
lägre arbetstid med full pensionsinsättning.  
 



Vinnaren av resan till Medica-mässan 2017 

Det här är Steen Andersen. 

Till vardags finns Steen på medicinsk teknik i 

Lund, där han jobbar som medicintekniker. 

 

Steen vann resan till Medica-mässan 2017, som 

Vision Region Skåne erbjöd sina tekniker- och 

ingenjörsmedlemmar genom en enkel tävling. 

GRATTIS!! 

 

Här följer lite bilder, och Steens upplevelse av 

resan. 

Hej alla läsare, 
 
Marie på Vision frågade om jag kunde skriva ett par rader om medicin mässan i Düsseldorf, då det var jag som 
vann resan.  
 
Jag reste ner på måndagen och stannade där till torsdag eftermiddag. 
I paketet jag va  i gi k oe de på flod åte " Ali a”, so  låg förtöjd 100 meter från mässhallarna på floden 
Rhen, samt inträde onsdag och torsdag på mässan. (Och självklart ingick också mat och dricka). 
Tisdagen startade med föreläsning om framtidens operationssalar, i korta ord om hur salarna kommer att se ut, 
och att man köper en helhets lösning.  
Därefter var det besök på mässan, från kl. 10:00 till 16:30 därefter var det föredrag igen kl. 17:00 som Getinge 
höll i. 
När man väl kommit in på mässan, och kom ut på mässområdet och såg hur stort det var, insåg man snabbt att 
man inte skulle hinna se allt på 2 dagar.  
Så jag fick ställa in siktet på det som jag tyckte var mest intressant, och de produkter som jag jobbar med. 
Det var 18 eller 19 mässhallar vad jag vet, och de var rejält stora allihopa. 
Och så var det människor i enorma mängder, man fick plöja sig fram i ett hav av människor. 
En av höjd punkterna var i GrubbeMed:s monter. Där visades  en op-lampa med 3D kamera upp. 
Det är ett projekt som en hjärtläkare på BUS i Lund är involverad i, Kiet Tran, samt folk på Linköpings universitet 
håller i. Där har jag varit med och hjälpt till med att lösa några små jobb som Kiet kommit till mig med.  
Onsdagen såg ut på samma sätt, med föredrag på morgonen och sedan mässbesök, och på kvällen var det 
föredrag igen. 
Så om jag ska sammanfatta hela upplevelsen, vill jag bara säga jättebra. Alla MT-tekniker och ingenjörer borde 
få en chans att åka dit. Det finns så mycket nytt att lära sig, och chansen att knyta nya kontakter. 
 
Hälsningar Steen Andersen på MT i Lund. 
 



Vinnaren av resan till Medica-mässan 2017 

Steen 



Valmöte inför 2018 
Sektionens valmöte gick av stapeln 
på Marina Plaza i Helsingborg. Där 
startade vi med mingel i en 
sittande variant nere i foajén. Vid 
mötet valdes sektionsstyrelse och 
representantskapsledamöter enligt 
valutskottets förslag. Även 
valutskott valdes. Efter mötet åt vi 
middag i restaurangen. Tack till er 
som var där och gjorde det till en 
trevlig kväll! Alla som blev valda 
tackar för förtroendet.  

Ombudsträff höst 
Årets andra ombudsträff för 
samtliga ombud i sektionen 
genomfördes i Ängelholm. Vi 
pratade samverkan och 
arbetsmiljö. Till avsnittet om lön 
hade Ingalill Löfquist från 
avtalsgruppen (annars aktiv i 
sektion SUS) bjudits in. Det blev 
engagerade dialoger i rummet 
vilket alltid är givande. Styrelsen 
tackar er som kom och hoppas 
träffa alla ombud vid kommande 
ombudsträff till våren (vilken i 
nuläget planeras äga rum i 
Malmö).  

Monica Olsson avslutar sina uppdrag 
Vi tackar Monica Olsson för hennes 
insatser under åren som fackligt 
förtroendevald i sektionsstyrelsen. Hon har 
fått ett nytt jobb vilket gör att hon inte 
längre kommer att ha möjlighet att 
kombinera fackliga uppdrag med arbetet. 
Hon avslutar därför sina fackliga uppdrag i 
styrelsen till årsskiftet 2017/2018 men 
kvarstår som repskapsledamot. Vi som 
fackliga kollegor kommer att sakna henne, 
både som den person hon är och utifrån 
hennes kompetens. Lycka till i framtiden 
säger vi så klart ändå! 
Frågan kring att leta kandidater inför ett ev 
fyllnadsval är hänskjuten till valutskottet 
men avvaktas tills det står klart hur mycket 
facklig tid sektionen har att förfoga över 
2018.  
Ni som tidigare vänt er till Monica Olsson 
gällande fackliga frågor och ärenden är 
alltså efter årsskiftet välkomna att höra av 
er till oss andra i styrelsen. Titta efter våra 
kontaktuppgifter via 
www.vision.se/regionskane  



Rätt svar på förra numrets tävling är: 
 

Fritiof Nilsson Piraten 

 
Och vad skrev han då? Textstycket som vi publicerade är 

ifrån ”Tre ter i er” 

 

Vi har fått in många svar – många som är rätt, men också 
en del som är fel. 
Vi efterfrågade titeln på boken, men kunde man 
författaren var det ett plus. 
Bland alla rätta svar har vi dragit tre som är rätt. 
 
Vi gratulerar följande tre: 
 
Camilla Andersson, Kirurgen avd. 14, Lund 
 
Åsa Rämö, Bröstmottagningen, Helsingborg 
 
Heléne Gustavsson, BUP, Malmö 
 

Vinsterna skickas med internposten! 



Den 25 oktober var 
det dags för 
höst/valmöte i 
sektionen. Efter ett år 
med interimsstyrelse, 
var det tid att välja en 
helt ny styrelse. 
Föruto  de ”ga la 
rävar a” förstärktes 
styrelsen med två nya. 

Fr. v. Allan Dalqvist, Mariela F Hofman, Ingalill Löfquist, Annika 

Keijsner och Mari Sivernäs. 

Sittande på huk: Sandra Björkkvist och Marie Holmgren. 

Ombudsträffar 
Den 11 och 12 december var det ombudsträffar i sektionen. 
Av ca totalt 70 ombud, kom ca 40. Hyfsat resultat!  
Vi uppmanar alla ombud att hörsamma våra kallelser – det är viktigt 
att ni kommer när vi kallar. Där delges info som inte kommer ut på 
annat sätt. 

Jul-lunch i Malmö 

Ombudsträff i Lund 

Sist men inte minst har vi haft en aktivitet där vi 
erbjudit medlemmarna i sektionen biljett till 
Titanic-utställningen i Malmö, till reducerat pris. 
I dagsläget vet vi inte hur många biljetter som gått 
åt, men vi hoppas det varit uppskattat. 



Jag vill tacka alla för ett gott samarbete under tiden som 
jag har varit huvudskyddsombud först i sektion 04 och nu i 

sektion Sund/Hälsostaden. 
 

Det har varit lärorikt och roligt att få jobba tillsammans 
med er alla och jag hoppas verkligen att ni fortsätter ert 
fantastiska jobb som ni gör där ute på era arbetsplatser. 

 
En del av er kommer jag att träffa när jag rör mig i huset i 
Helsingborg er andra kommer jag att sakna men inte att 

glömma. 
 

Jag vill också passa på att önska er alla en 
God Jul och Ett Gott Nytt År. 

  
  

Monica Olsson 
Helsingborg  

Tack för gott samarbete 



JULBORD FÖR MEDLEMMARNA 
Vi i Sektion 02 fortsatte vår tradition med julbord för 
våra medlemmar. Det är nu femte året i rad som denna 
uppskattade aktivitet genomförs. Sedan förra året 
anordnas dessutom två julbord; ett i Malmö och ett i 
Kristianstad. Årets restauranger var Kippers Källare i 
Kristianstad och Sankt Gertruds i Malmö. 
I år gavs det dessutom tillfälle för oss att kunna erbjuda 
platser även till medlemmar i sektionerna Kryh och 
Sund. 
Vi vill rikta ett stort tack till de som hade möjlighet att 
vara med under någon av de två kvällarna och gjorde 
dem till de fantastiska kvällar de var.  
 
Vi i Styrelsen tycker det är fantastiskt roligt att så många 

medlemmar kommer till julborden för att umgås och ha 

det trevligt tillsammans. Extra roligt är det när vi märker 

att så många umgås över enhetsgränserna. Vi uppfattar 

det som att evenemanget är mycket uppskattat av våra 

medlemmar. 

 
Med hopp om att vi blir ännu fler nästa år önskar vi alla 
en 
God Jul och ett Gott Nytt År 
 



Sektion Kryh hade höst- och valmöte den 30 
oktober på First Hotell i Kristianstad. 
Vid valet valdes Birthe Jönsjö och Anneli Olsson till 
styrelseledamöter och Fanny Born valdes till 
ordförande.  
 
Anne-Maj Bondesson valdes till valberedning. 
 
Efter möte och val hölls en utlottning av bland 
annat julkonsertbiljetter och därefter avnjöts en 
god medelhavsbuffé.  
 

Fanny Born 

Anneli Olsson 

Birthe Jönsjö 

Anne-Maj Bondesson 



Julresa till Liseberg 

  
Avdelningen har detta år anordnat ett par olika resor 
till julmarknader, varav en var till Liseberg.  
 
Lördagen 2/12 var det således ett ganska litet men 
glatt gäng som stod och småfrös i ett Helsingborg som 
på förmiddagen bjöd på vackert väder. Bussen dök i 
precis rätt tid och klockan 10.00 var det avfärd med 
destination Göteborg. 
 
Efter en bussfärd utan några incidenter och med 
endast ett stopp på vägen upp var vi efter knappa tre 
timmar framme i Göteborg och vid Liseberg.  
Liseberg var fantastiskt vackert med ljus och bodar 
och karuseller och bortsett avsaknaden av snö var det 
en väldigt julig stämning som infann sig.  
Alla deltagare gick sina egna vägar och stötte ihop 
med varandra till och från. Matkupongerna som ingick 
i resan fann alla sina lösningar för.  
 
Under den sena eftermiddagen hade Liseberg en 
is alett där det uppfördes ”Nötk äppare ” o h lite 
senare, strax före 18.00 var alla återsamlade vid 
bussen efter en trevlig dag där åtminstone någon 
deltagare hade lyckats vinna storvinst på något 
chokladhjul.  
 
Hemfärden var snabbare och redan 20.30 hoppade 
några trötta resenärer av bussen en bit från 
Knutpunkten för att på egen hand ta sig hem. 
 
Tusen tack till alla medverkande för en trevlig dag! / 
Ri hard, er ”reseledare” 
 



Julresa till Rostock 

 
Den andra julresan den 2 december gick till 
Rostock. Detta var 4:e gången vi åkte till 
julmarknaden här. 
Tidigt denna morgon avgick en buss från Lund, 
och en från Malmö. 
Efter en tämligen lugn resa genom Danmark, 
förutom ett snabbt stopp i Pibershus, kom vi 
fram till Gedser.  
Båten äntrades, och när vi kom upp i 
restaurangen stod en icke föraktlig lunch 
framdukad. Det var allt från smör och bröd, till 
stekt fisk och mjukglass. 
Den som gick hungrig från detta fick faktiskt 
skylla sej själv.  
När vi varit på havet nästan 2 timmar kom vi så 
till Rostock. 
Julmarknaden intogs, och var och en hade sitt 
mål. 
När bussarna sedan åter invaderades av glada 
Visionare så var påsarna betydligt fler än vad 
som hade tänkts från början. 
Ma  hörde ”Jag skulle ju i te ha ågot” o h 
”Me  det var ju så fi t, o h illigt se  …” 
 
Vi hoppas att ni hade en lika bra dag som vi 
hade, och vi vill tacka er alla för en trevlig resa 
och för alla glada tillrop. 
 
Mo ika & Marie, era ”reseledare”  

Mot Rostock … 



Vision Region Skåne 
tillönskar alla medlemmar 

och förtroendevalda en 
 

God Jul  
 

och 
 

Gott Nytt År 


